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Onderwerp 
Schriftelijke vragen van dhr. W. Rutjens namens de Statenfractie JA21 over het 

AZC Berlicum 

 

 

 

 

Geachte heer Rutjens, 
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5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 680 76 80 

www.brabant.nl 

IBAN NL86INGB0674560043 

 

 

Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

15 april 2025 

Ons kenmerk 

C2353839/6100392  

Uw kenmerk 

- 

Programma 

Wonen, Werken en Leefomgeving 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 22 maart 2025, ingekomen op 24 maart 2025, heeft u namens de 

JA21 Statenfractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Klopt het dat het geplande asielzoekerscentrum in het zogenaamde 
‘buitengebied’ valt? en daarmee voor wat betreft vergunningverlening onder de 
provinciale overheid? 
Antwoord: Ja, het beoogde gebied aan de Runweg is provinciaal gelegen in het 

landelijk gebied (‘buitengebied’ red.). Hiermee zou de ontwikkeling onder de 

werking van de Omgevingsverordening vallen. Het bevoegd gezag voor een 

eventuele omgevingsvergunning procedure is de gemeente Sint-Michielsgestel. 

 

2. Welke provinciale vergunningen, ontheffingen of andere besluiten zijn er 
nodig voor de realisatie van een dergelijk enorm complex op die locatie? Is dat 
afhankelijk van de “tijdelijkheid” (10 jaar volgens COA) van het AZC? 
Antwoord: De gemeente Sint-Michielsgestel neemt in deze besluiten op de 

eventueel aangevraagde omgevingsvergunning voor de gewenste ontwikkeling. 

Hierbij dient het bevoegd gezag zorg te dragen dat rekening gehouden is met 

de uitgangspunten uit de Omgevingsverordening. De Omgevingsverordening 

maakt geen onderscheid tussen tijdelijkheid en permanent. 
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3. Bewoners geven aan dat de gemeente met andere overheden in 2018 
begonnen is aan een ‘gebiedsvisie’ en daarmee in 2019 is gestopt. Heeft de 
provinciale overheid daar een rol in gehad? 
Antwoord: Nee, bij het stoppen van dit traject zijn wij niet betrokken geweest. 

 

4. Is de bewuste locatie ook onderdeel van de plannen om in Brabant 
voldoende huizen te bouwen om de woningnood te mitigeren? 
Antwoord: Nee, met gemeente is over de bewuste locatie niet eerder 

gesproken.  

 

5. Is de plaatsing van een AZC in Berlicum aan de orde geweest bij de 
‘provinciale regietafel’? 
Antwoord: Nee, dit is niet besproken. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

I.R.  Adema drs. G.H.E. Derks MPA 
 

 

 

 

 

 

(In verband met de Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) is deze brief niet voorzien 

van een (digitale) handtekening) 


